
N   á  v   r  h   
K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 03/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 21.3.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, JUDr. Lubomír Ledl, JUDr. Monika  Krobová Hášová,   
                   MUDr. Iveta Borská, Ing. Michal Štěpán, Ing. Vladimír Schmalz, 
                    Pavel Hurda,  
Omluven : Mgr. Jan Kalousek 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
Program: 
1)  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 02/2012 – schválení 
 
2) Informace o provedeném auditu, jehož předmětem bylo prověření řídících,       
     metodických, prováděcích a kontrolních činností souvisejících se závazky hl.m. Prahy 
     vyplývajících ze soudních a jiných rozhodnutí – schváleno usn. č. 235 ze dne 6.3.2012 

 
3)  Informace ředitele MHMP k problematice systému evidence plateb a platebních 
     příkazů MHMP - přizván  ředitel MHMP Ing. Trnka 

 
4)  Stížnost a námitka představitelů občanského sdružení Ius Naturalis  proti  
     Aktualizaci 2011 Generelu územního rozvoje Botanické  zahrady  (uzavření cesty  
     Havránka, umístění skleníku, začlenění soukromých  pozemků do areálu) 
     - přizvána radní JUDr. Chudomelová 

 
5)   Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic (elektronicky) 
 
 6)   Různé a diskuse 
      a)  vymezení jednacího prostoru ZHMP (podnět JUDr. Ledla) 
      b)  problematika „vyhořelého křídla Průmyslového paláce“ – doplnění podkladů vyžádáno  
           prostřednictvím ředitele MHMP 
      c)  stížnost spol. Streat Architects s.r.o. (pí Hocková) – vyžádáno stanovisko od  
           ředitelky odboru LEG MHMP                
               
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil místopředseda Petr Dolínek. Ověřovatelkou zápisu 
byla ustanovena MUDr. Borská. Zasedání bylo zahájeno ve 12.00 hod., zvukový záznam je 
uložen u místopředsedy a tajemnice výboru. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 01/2012 – schválení 
K zápisu 02/2012 nebyla vznesena doplňující připomínka a zápis byl schválen 
(hlasování : 7– 0 – 0). 
 
Ad 2/  Informace o provedeném auditu, jehož předmětem bylo prověření řídících,       
metodických, prováděcích a kontrolních činností souvisejících se závazky hl.m. Prahy 
vyplývajících ze soudních a jiných rozhodnutí – schváleno usn. č. 235 ze dne 6.3.2012 
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V zastoupení ředitele MHMP s jednání výboru zúčastnila vedoucí OIA Mgr. Kožíšková. Ve 
svém úvodním slovu zdůraznila závěry, které vyplynuly z provedeného auditu a konstatovala, 
že v rámci MHMP není stanoven jednotný způsob vedení evidence závazků hl.m. Prahy, 
každý odbor MHMP si vede svou vlastní evidenci. Reagovala na námitky týkající se 
dodržování lhůt splatnosti (od 3 do 30 dnů) a upozornila na nezbytnost vyznačení právní moci 
usnesení, bez níž nelze úhrady realizovat.  
Na návrh místopředsedy schváleno usnesení: 
č.01/03/2012 
Zařadit na červnové zasedání kontrolního výboru ZHMP bod „plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení Rady HMP  č. 235 ze dne 6.3.2012“ (přizvat ředitele MHMP a vedoucí OIA) - 
(hlasování : 7– 0 – 0). 
 
Ad 3/ Informace ředitele MHMP k problematice systému evidence plateb a platebních 
příkazů MHMP 
V zastoupení ředitele MHMP s jednání výboru zúčastnila vedoucí OIA Mgr. Kožíšková, která 
zodpověděla dotazy týkající se existence jednotného systému evidence plateb. Informovala o 
výsledcích jednání s odborem INF MHMP, který předložil jako jednu z možných variant 
návrh na podřazení evidence plateb do systému v rámci režimu spisové služby. 
Návrh usnesení : 
č.02/03/2012 
Zařadit na květnové zasedání kontrolního výboru ZHMP bod „zajištění systému evidence 
plateb a platebních příkazů MHMP“ (přizvat ředitele MHMP a vedoucí OIA) 
(hlasování : 7– 0 – 0). 
 
Ad 4)  Stížnost a námitka představitelů občanského sdružení Ius Naturalis  proti  
Aktualizaci 2011 Generelu územního rozvoje Botanické  zahrady   
Paní radní JUDr. Chudomelová  předložila písemnou omluvu a zdůvodnění, proč se nemůže 
zasedání zúčastnit a proto místopředseda p. Dolínek navrhnul projednání stížnosti sdružení Ius 
Naturalis přeložit na dubnové zasedání  (hlasování : 7– 0 – 0). 
 
Ad 5/  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Informaci předložila JUDr. Huspeková (podklady k vyřízeným stížnostem zaslány členům 
výboru v elektronické podobě). 
Vyřízené :  
Smutná – stížnost na plánovanou výstavbu Komerčního centra Vypich (nesouhlas 
s nástavbou). Společně s občany vyslovil nesouhlasné stanovisko i ÚRM HMP, který vyzval 
stavební odbor ÚMČ Praha 6, aby vzhledem k oprávněným námitkám  byla žádost o vydání 
územního rozhodnutí zamítnuta.  
Štrop -  žádost (pisatelem chybně označeno jako petice) o zařazení domu Hlavatého 662 do 
procesu privatizace. S využitím stanoviska od ředitele odboru SVM MHMP zpracována 
odpověď. 
Zahradníková – (Spravedlivé bydlení v Praze 10) nesouhlas s privatizací bytů (viladomy). 
Návrh odpovědi připravil SVM MHMP pro paní radní Udženiji, která byla k vyřízení 
pověřena primátorem. Odpověď od paní radní předložena KVR ZHMP k informaci. 
Dosud v šetření: 
Hocková -  stížnost ke schválenému konceptu změny  Z 1113/06. S využitím stanoviska 
odboru LEG MHMP bude zpracována odpověď. 
 
Ad 6)  Různé a diskuse 
a)  vymezení jednacího prostoru ZHMP (podnět JUDr. Ledla) 
Na  uvedenou problematiku poukázal ve svém vystoupení Ing. Berka na zasedání ZHMP, 
který negativně hodnotil nepřítomnost některých členů ZHMP přímo v jednacím sále.  
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JUDr. Ledl konstatoval, že zákon o hl. m. Praze a JŘ ZHMP jasně stanoví účast členů ZHMP 
při zahájení jednání a při hlasování. Z tohoto hlediska je tedy výhrada Ing. Berky 
neopodstatněná.Vzhledem k určitým nejasnostem, na které bylo poukázáno v diskusi (např. 
absence přílohy č. 1 JŘ ZHMP, jaké důsledky by z tohoto hlediska měla programová/úmyslná 
//opuštění sálu//, či nezaviněná/neúmyslná neúčast zastupitelů při hlasování apod.) bylo 
doporučeno, vyžádat si od ředitelky odboru LEG MHMP stanovisko, případě iniciovat 
doplnění JŘ ZHMP. 
 
b)  problematika „vyhořelého křídla Průmyslového paláce“ – doplnění podkladů vyžádáno  
prostřednictvím ředitele MHMP 
Před zasedáním obdrželi členové podklady zpracované odborem SVM MHMP sumarizované 
na CD. Místopředseda výboru jednotlivé podklady obsažené na CD pro upřesnění 
vyjmenoval. Nad rámec podkladů informoval o obsahu a závěrech vyplývajících z právního 
stanoviska AK Zilvarová – Ctibor - Hladký, jehož zpracování zadal pan radní Manhart. Znění 
stanoviska AK ZCH „Posouzení řízení o žalobě HMP proti UNIQA pojišťovně a České 
podnikatelské pojišťovně“ obdrží členové výboru v elektronické podobě.  
V diskusi byl vznesen požadavek na předložení vyčíslení nákladů za právní služby AK Jansta 
Kostka, diskutována byla problematika podání odvolání prostřednictvím AK Jansta – Kostka. 
S odkazem na obsah diskuse bylo přijato usnesení. 
č.03/03/2012 
Členové kontrolního výboru ZHMP ukládají místopředsedovi, aby na příští zasedání výboru 
zajistil předložení informace o plnění usnesení Rady HMPč. 1705 a  předložení vyúčtování 
právních služeb AK Jansta Kostka v souvislosti s kauzou vyhořelého křídla Průmyslového 
paláce.  
(hlasování : 7– 0 – 0). 
 
V souvislosti s čerpáním finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP za 
období 2. pololetí 2011 informoval místopředseda, že obdržel písemný podklad zpracovaný 
odborem LEG MHMP (projednání bude zařazeno na dubnové zasedání). 
 
c)  stížnost spol. Streat Architects s.r.o. (pí Hocková) 
projednáno v rámci bodu 5) viz. výše 
 
V „Různém“ dále JUDr. Ledl poukázal na možnou kolizi (rozpornost) usn. ZHMP č. 12/75 
z 15.12.2011, kterým byl zrušen a nově zřízen kontrolní výbor ZHMP, s příslušným 
ustanovením zákona o hl. m. Praze. Dále poukázal na možné negativní dopady, případně 
nejasnosti související s tím, že nebyl dosud zvolen předseda kontrolního výboru (rozsah 
pravomocí místopředsedy při zastupování předsedy, kolize při naplňování příslušných 
ustanovení Etického kodexu apod.). Zpracování žádosti o stanovisko k dané problematice 
zajistí JUDr. Ledl ve spolupráci s místopředsedou. 
 
Zasedání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno v 13.20 hod. 
Přílohou zápisu je  přehled přijatých usnesení (na samostatném listu). 
Termín příštího zasedání : 18.4.2012  
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
               MUDr. Iveta B o r s k á                                                   Petr  D o l í n e k  
        ověřovatel zápisu                                                      místopředseda výboru                                                                                       


